



Hello everyone,
Bonjour à tous,

My name is Nathalie Daniélou. Originally from France, I've been living in Canada since 1995 and show my cats in the NE region.



I got my first Munchkin in 1993. She was a female from Ozcats, imported to France by Philippe and Aline Noël and named Elfie. When I immigrated to Canada, Elfie followed and I bred her to a domestic for the first time in 1995. My second Munchkin arrived from Louisiana. After an attempt breeding with a Persian, even before the Napoleon or Minuet was recognized, I preferred to return to pure Munchkin, without crossing with any other breeds. I currently breed both longhairs and shorthairs.

I have participated in several shows in Europe and Quebec, but I only started Tica shows in 2018 with a cat that finished first in breed in 2018-2019. Every year since then, I've worked hard to raise awareness of the breed, to inform people about unauthorized outcrosses, and about the advantages of showing beautiful young or adult subjects at Tica shows.

Professionally, I've worked for many years as an editor, educational designer and for the past 8 years as an educational consultant at college level. My telecommuting job gives me the flexibility to manage my breeding and showing.

My level of English is intermediate, so I use a translator for all written communication. As a French speaker, I strive to promote the breed in French-speaking parts of the world, particularly in Canada and Europe. I am moderator of several national and international groups dedicated to the breed on which I strive to share my knowledge of the standard and education on the risks of interbreed hybridization.

The respect of standards and serious, rigorous work on bloodlines, showcasing the best subjects is very important to me. I work with my daughter, who founded her cattery in 2012 using some of my breeding stock. I'm in regular contact with breeders in Europe, but also with some in the United States and Ukraine. I hope to properly represent all breeders on the breed committee.

If you have any questions about my candidacy and my passion for the breed, please don't hesitate to contact me, I'll be happy to share it with you!

Best regards,

Nathalie Daniélou – Chipie Cattery



Je me présente, mon nom est Nathalie Daniélou. Originnaire de France, je vis au Canada depuis 1995 et expose mes chats dans la région du Nord-Est.

J'ai obtenu mon premier Munchkin en 1993. C'était une femelle de chez Ozcats, importée en France par Philippe et Aline Noël et nommée Elfie. Lorsque j'ai immigré au Canada, Elfie a suivi et je l'ai accouplée avec un domestique pour la première fois en 1995. Mon deuxième Munchkin extérieur est arrivé de



Louisiane. Après une tentative d'accouplement avec du Persan, avant même que le Napoléon ou le Minuet ne soit reconnu, j'ai préféré revenir au Munchkin pur, sans croisement avec d'autres races. J'éleve actuellement du poil long et du poil court.

J'ai participé à plusieurs expositions en Europe et au Québec, mais je n'ai commencé les expositions Tica qu'en 2018 avec un chat qui a fini premier de race en 2018-2019. Depuis, chaque année, je me suis efforcée de faire connaître la race, d'informer les gens sur les mariages non autorisés, sur l'avantage de présenter des beaux sujets jeunes ou adultes dans les expositions Tica.

Au niveau professionnel, je travaille depuis de nombreuses années comme rédactrice, conceptrice pédagogique et depuis 8 ans comme conseillère pédagogique au niveau collégial. Mon emploi en télétravail me permet une certaine souplesse afin de gérer mon élevage et ma participation aux expositions.

Mon niveau d'anglais n'est pas très bon, mais j'utilise un traducteur pour toute communication écrite. Étant francophone, je m'efforce de faire connaître la race dans les régions francophones du monde, notamment au Canada et en Europe. Je suis modératrice de plusieurs groupes nationaux et internationaux dédiés à la race sur lesquels je m'efforce de partager mes connaissances du standard et de l'éducation sur les risques des hybridations entre races.

J'ai à cœur une éthique de respect des standards et un travail sérieux et rigoureux des lignées, la présentation en show des meilleurs sujets. Je travaille avec ma fille qui a fondé sa chatterie en 2012 à partir de certains de mes reproducteurs. Je suis en contact régulier avec des éleveurs en Europe, mais aussi avec certains aux États-Unis, ou en Ukraine. J'espère représenter correctement tous les éleveurs de la race au sein du comité de race.

Pour toute question sur ma candidature et ma passion pour la race, n'hésitez pas à communiquer avec moi, il me fera plaisir de partager avec vous !

Bien cordialement,

Nathalie Daniélou – Chatterie Chipie